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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint felveti a visszaélés gyanúját a 
területfejlesztési államtitkár uniós támogatással épült, most családi házként funkcionáló 
ingatlana?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Már a sajtóban is élénken foglalkoznak annak a családi háznak a sorsával, amelyet Mayer Gábor
területfejlesztésért  felelős  államtitkár  uniós  pénzből  épített,  s  bár  az  épület  eredeti  rendeltetése
megfelelt a pályázati feltételeknek, mostanra csodálatos átalakulás következtében az államtitkár úr
és családja otthona lett.

A sajtóban  elérhető  cikkek  szerint  az  államtitkár  úr  vállalkozása,  amelyhez  az  ingatlan  épült,
befuccsolt, ők pedig nem tudtak máshová költözni.

Mindig  megértjük,  ha  egy  vállalkozás  nehézségekkel  küzd,  sok  esetben  tönkremegy,  ma
Magyarországon olyan sok az akadály és olyan kevés a mindenki számára elérhető támogatás, hogy
sajnos  sok  vállalkozás  jut  hasonlóan  szomorú  sorsra.  Ám  olyat  nem  hallottunk,  hogy  bárki
beköltözött  volna abba az ingatlanba,  amelyet európai uniós pénzből épített  teljesen más céllal,
jelen esetben mint rekreációs központot.

Különösen szembeszökő ez akkor, ha olyannal fordul elő,  akinek kormányzati szerepénél fogva
vigyáznia kéne az uniós forrásokra, és még a látszatát is kerülnie kéne bármilyen visszaélésnek.

Valószínűleg van olyan kiskapu, ami magyarázatul szolgál arra, amit államtitkár úr tett, és kiderül,
hogy lehet a vállalkozás céljára uniós pénzből épített ingatlanokat magáncélokra használni. A fő
kérdés az, hogyan látja ezt Ön erkölcsi szempontból.

Kérdezem Önt, miniszter úr:

• Tudott-e róla, hogy Mayer Gábor államtitkár úr feleségével közös cége felvett uniós 



támogatást? 
• Tud-e arról, hogy (akkori sajtóhírek szerint) csak a honlapon volt elérhető az állítólag 

kialakított szálláshely, de nem fogadtak vendéget, ma pedig már az interneten sem 
elérhető?

• Felvetheti-e ez a visszaélés gyanúját?
• Ha nem tudott róla, kivizsgálja-e az ügyet?
• Ha tudott róla, akkor a korrupciógyanú miatt vagy annak ellenére javasolta a kinevezését?

 

Várom részletes, konkrét válaszát.

 

Tisztelettel:

 

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció
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